
ALV 13 januari 2025, 20:00uur 

Locatie: Borrelrestaurant James 

Aanwezig: Will Lodenstijn, Tineke Lodenstijn , Eveline van Heijst, Benan Koptagel, Niels van der 
Pluijm, William Damen, Jan van Dijk, Jeroen Pulles, Ad de Jong, Ad van Belkom, Diana Beex,  
Marja Verhagen, Timon Klerx, Cees Pullens , Berry van ’t Westeinde, Jeroen de Meijer, Maud 
Veraa, Annemieke van Dijk.  

Afwezig met berichtgeving: Johan van Hest, Bas Bruurmijn, Rene van Boxtel. 

 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter 

• Mededelingen: 

o De voorzitter heet iedereen welkom. 

o Dit is de eerste ALV van dit jaar, er volgen nog twee aanvullende ALV’s dit jaar: 
één voor het zomerreces, voor het aanwijzen van de lijsttrekker en één in het 
najaar voor de lijst- en verkiezingsbesprekingen. 

o Aandacht voor leden die ons afgelopen jaar zijn ontvallen. In het bijzonder wordt 
stilgestaan bij het overlijden van Jack van Heijst en Jan van Baardwijk.  

o Vorig jaar is Ad van Hamond gestopt als fractielid en is René van Boxtel gestopt 
als voorzitter. 

o Nieuwe versterkingen in de raad Jeroen Pulles en Cees Pullens zijn toegetreden in 
de fractie, William Damen als fractievolger. 

o Complimenten vanuit de voorzitter voor de inzet en behaalde resultaten van het 
afgelopen jaar. 

o Het bestuur is in gesprek met nieuwe kandidaten voor een bestuursfunctie. 

o Vooruitblik: Komend jaar is een verkiezingsjaar en zal een drukke periode zijn 
voor Lokaal Belang.  

• Opening: De voorzitter opent de vergadering. 

 

2. Vaststelling agenda en notulen 

• Agenda: Zonder opmerkingen wordt de agenda van deze vergadering vastgesteld. 

• Notulen vorige ALV 25 maart 2024:  deze worden zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

 

 

 

 



3. Financiën 

• Toelichting door Jeroen 

• Voorlopige cijfers over 2024 worden door Jeroen gepresenteerd, kascontrole commissie 
zal volgen op 27 januari aanstaande door William en Maud. In de volgende ALV worden 
de jaarrekening en begroting definitief vastgesteld.    

• We hebben financieel een goed jaar gehad, dit resultaat is o.a. geboekt door minder 
vergader kosten en minder teambuilding. Het budget voor campagne commissie 2026 is 
voorlopig op Euro: 15000,- gezet, daarnaast een bedrag gereserveerd voor kosten die 
samengaan met verkiezingsjaar. Bedragen zijn niet in beton gegoten. Gevraagd wordt 
naar de reserve die in kas is.    

4. Verkiezingen 

• Besluit deelname: Bij acclamatie besloten om deel te nemen aan de verkiezingen. 

• Instellen commissies: de vergadering stemt in met de taken van de drie commissies 

o Kiescommissie: bestaande uit Berry, Cees en vacature 

o Programmacommissie: bestaande uit Timon, Niels, Maud, William. 

o Campagnecommissie: Maud, Marja, Ad, de Jong , Jeroen Pulles. 

• Vragen en opmerkingen: 

o Will vraagt naar de verkiesbaarheid van commissieleden. De leden van de 
Kiescommissie zijn geen kandidaat voor een verkiesbare plek. Verder wordt van 
alle kandidaten een actieve houding verwacht. Het is niet zo dat de leden van de 
overige commissies op voorhand ook een hoge plek op de lijst krijgen.  

o Berry benadrukt het belang van een duidelijk proces voor het samenstellen van 
de kieslijst.  

5. Aansluiting bij Lokaal Brabant/OPNL 

Bestuursvoorstel: niet aansluiten bij Lokaal Brabant / OPNL 

• Overwegingen: 

o Lokaal Brabant biedt voordelen, zoals subsidies, een wetenschappelijk bureau 
en een groter netwerk. 

o Zorgen om behoud van onafhankelijkheid en mogelijke negatieve beeldvorming. 

o Er zijn diverse meningen in de groep over de toegevoegde waarde en de impact 
op verkiezingsresultaten. Met name wordt aandacht gevraagd voor de concrete 
resultaten (onder andere op het gebied van Openbaar Vervoer) die de relatie met 
Lokaal Brabant oplevert.  

Er wordt besloten om over dit onderwerp in deze vergadering te stemmen: 
Stemresultaat: 

o 8 stemmen tegen aansluiting, conform bestuursvoorstel 



o 6 stemmen voor aansluiting, tegen bestuursvoorstel 

o 3 onthoudingen. 

• Her-agenderen: dit punt wordt door de voorzitter op de eerst volgende vergadering na de 
verkiezing van 2026 opnieuw geagendeerd.  

 

6. ANBI-status 

• Het bestuur zal het voorstel verder (laten) uitwerken om een definitief voorstel voor de 
ANBI status aan de ALV voor te leggen 

• Voorwaarde voor invoering is dat het bestuur voldoende capaciteit heeft om de extra 
werkzaamheden ook uit te kunnen voeren en te voldoen aan de eisen die de ANBI status 
stelt aan de organisatie 

• Het streven is om dit uiterlijk in deze raadsperiode te realiseren 

• Extra actieve bestuursleden zijn nodig om aan deze eisen te voldoen; het bestuur roept 
op om nieuwe leden te enthousiasmeren en te benaderen. 

7.Sluiting: 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt alle aanwezigen voor hun input en 

betrokkenheid. 

 

 

 

 


